
3 سیاست
سایه روشن

حتی اگر نمایندگان مجلس پس از بازگش��ت از یک 
هفته تعطیلات، به فکر برگزاری جلس��ات فراکس��یون ها 
برای اعلام حمایت از نامزدهای انتخاباتی شان باشند و یا 
در صح��ن علنی مجلس به دنب��ال رد یا تایید یک طرح 
یا لایحه،  ای��ن خبر صندلی های 14 میلیونی نمایندگان 
عضو کمیس��یون اجتماعی و سفر هماهنگ نشده برخی 
از اعضای این کمیس��یون به لبنان است که اولویت را از 
اخبار دیگر گرفته و در سال اصلاح الگوی مصرف، محور 
بحث های خبرن��گاران با نمایندگان این کمیس��یون در 
لابی پارلمان می ش��ود.  ماجرا از جایی آغاز شد که یکی 
از نمایندگان کمیسیون اجتماعی در گفت وگو با یکی از 
روزنامه های صبح از اختص��اص 140 میلیون ریال برای 
خرید 21 صندلی توس��ط رئیس این کمیسیون خبر داد 
و پ��س از آن با وجود اینکه گفته می ش��د تمامی اعضای 
این کمیس��یون موافق خرید این صندلی ها بودند،  برخی 
دیگر از این نمایندگان به این اقدام اعتراض کرده و سپس 
موج اعلام قیمت های جدید برای این صندلی ها از سوی 
نمایندگان آغاز ش��د.  علت اصل��ی تعویض صندلی های 
کمیسیون اجتماعی که به نظر سایر نمایندگان  هنوز هم 
قابل استفاده است،  جلسات طولانی کمیسیون اجتماعی 
با مسؤولان مختلف دولتی عنوان شد که همین جلسات 
طولانی و راحت نبودن صندلی ها باعث خستگی نمایندگان 
می ش��ده است. اما در حالی که نمایندگان موافق این کار 
اعتقاد داشتند، خرید صندلی های جدید بدون اجازه هیات 
رئیسه مجلس نیز می توانست اجرا شود، نمایندگان مخالف 
بر این عقیده اند که رئیس کمیسیون با نظر شخصی خود 
و بدون نظرخواهی از اعضا اقدام به تعویض صندلی ها کرده 
و درباره منابع مالی این اقدام نیز مش��ورتی با نمایندگان 
نشده است. سلیمان جعفرزاده،  رئیس کمیسیون اجتماعی 
اما در حالی از بی دلیل بودن حساسیت رسانه ها در این باره 
سخن می گفت که سیروس برنا از اعضای این کمیسیون 

با اش��اره به اینکه در سال اصلاح الگوی مصرف هستیم، 
حساسیت رسانه ها را بجا دانست و گفت: پس از اطلاع از 
این موضوع به آقای جعفرزاده گوشزد کردم که این کار را 
نکند. با این حال جعفرزاده در پاسخ به سوالات خبرنگاران، 
روزنامه ای که برای اولین بار این مساله را مطرح کرد، مورد 
خطاب قرار داد و گفت انتشار این اخبار برای فروش بیشتر 
این رسانه بوده و باید گفت، جواب ابلهان، خاموشی است.  
رئیس کمیس��یون اجتماعی در عین حال با بیان اینکه 
هنوز پول این صندلی ها پرداخت نشده است، گفت: این 
صندلی ها با بودجه شخصی نمایندگان خریداری شده و 
پ��س از پایان دوره نمایندگی می توانیم آنها را با خودمان 
ببریم.  نماینده ماکو و چالدران انتشار این اخبار را سوژه ای 
برای فروش بیشتر برخی رسانه ها دانست و با تایید خبر 
تغییر صندلی های کمیسیون اجتماعی گفت: مگر ارزش 
صندلی یک نماینده کمتر از صندلی یک بخشدار است؟ 
وی با بیان اینکه نماینده ها با هزینه شخصی خودشان این 
صندلی ها را خریده اند، افزود: به همین دلیل پس ازپایان 
دوره نمایندگی، نمایندگان می توانند این صندلی ها را با 
خودشان ببرند. محور دیگر سوالات نمایندگان رسانه های 
گروهی از رئیس کمیس��یون اجتماعی مجل��س، درباره 
تعطیلات نمایندگان و سفر اعضای این کمیسیون به لبنان 
بود که اخیرا مورد انتقاد رئیس کمیسیون اصل 90 مجلس 
نیز قرار گرفته بود. حس��ین اس��لامی، نای��ب رئیس این 
کمیسیون روز شنبه در گفت وگو با ایلنا بررسی این سفرها 
را بنا به درخواست برخی نمایندگان از کمیسیون اصل 90 
عنوان کرد و افزود: در نظر داریم سفرهای تنظیم شده از 
سوی پارلمان را مورد بررسی قرار دهیم تا مشخص شود 
چه سفرهایی خارج از تصمیمات مجلس انجام شده است. 
بررسی های کمیسیون اصل 90، در حالی صورت گرفت 
که گفته می شد اخیرا اکثر اعضای کمیسیون اجتماعی، 
به همراه خانواده های خود به س��فر س��وریه رفته بودند. 

البته رئیس این کمیس��یون مي گوید، به دعوت پارلمان 
لبنان به این سفر رفته اند و هزینه سفر نمایندگان برعهده 
پارلمان لبنان بوده و هزینه سفر خانواده های نمایندگان را 
نیز خود نمایندگان تقبل کرده بودند.  رئیس کمیسیون 
اجتماعی همچنین در واکنش به انتش��ار نامه ای از سوی 
حجت الاسلام والمسلمین فاکر، رئیس کمیسیون اصل 90 

که براس��اس برخ��ی اخبار در آن به س��فرهای تفریحی 
اعضای کمیس��یون اجتماعی اعتراض شده است، گفت: 
آقای فاکر نامه ای نوشته است که جایگاه قانونی ندارد. وی 
افزود: ایشان براساس یک سری اطلاعات غلط که به ایشان 
رسیده است، نامه ای نوشته اند که اصلا موضوع آن در حوزه 

اختیارات کمیسیون اصل 90 نیست. 

ثمانه  اکوان

تلاش عبدالله مؤمنی برای کروبی 
عبدالله مومني،مشاور دانش��جویی ستاد کروبی و 
س��خنگوي ادوار تحکیم وحدت تلاش گسترده ای را 
برای تاثیرگذاری بر آرای سازمان ادوار تحکیم به نفع 
کروب��ی   آغاز کرده و تا این لحظه موفقیت های زیادي 
نیز داشته است. به گزارش سایت دوم خردادي کیان، 
در نشست اعضای سازمان ادوار تحکیم وحدت که روز 
جمعه در همدان برگزار ش��د ، عبدالله مومنی، مشاور 
دانشجویی س��تاد کروبی و سخنگوی س��ازمان ادوار 
تحکیم وحدت  توانس��ته اس��ت رای موافق 12 عضو 
تاثیرگذار این س��ازمان را از مجم��وع 30راي، به نفع 
کروبی کسب کند و احتمالاً ادوار تحکیم وحدت  بیانیه 
اعلام حمایت از کروبی را منتشر خواهد کرد. گفتنی 
اس��ت اعلام حمایت س��ازمان ادوار تحکیم وحدت از 
کروبی ، می تواند توازن آرای دانشجویان تحولخواه را که 
حامیان میرحسین حساب ویژه ای روی آن باز کرده اند 

به نفع کروبی تغییر دهد.

 توکلی: 
قطعاً به احمدی نژاد رأی می دهم 

احمد توکلی گفته: در انتخابات ریاست جمهوری 
قطعاً به احمدی نژاد رأی می دهم. توکلی در جلس��ه 
روز شنبه جمعی از دانشجویان بسیجی دانشگاه های 
تهران اعلام کرد، در انتخابات ریاست جمهوری دهم 
قطع��اً به محم��ود احمدی نژاد رأی خواه��د داد.  در 
این دیدار که در مرکز پژوهش های مجلس ش��ورای 
اسلامی برگزار شد، دانشجویان از برخی جریانات که 
به اصولگرایان فش��ار می آورند تا ب��رای پایین آوردن 
رأی احمدی ن��ژاد در انتخاب��ات ریاس��ت جمهوری، 
حض��ور خود در انتخابات را اعلام کنند، انتقاد کردند 
و احمد توکلی نیز این انتقاد دانش��جویان را پذیرفت 
و تأکی��د کرد، این کار نباید صورت گیرد.  توکلی در 
این دیدار همچنین به نقد و بررسی عملکرد اقتصادی 
دولت میرحس��ین موسوی پرداخت و ضمن انتقاد از 
این عملکرد تأکید کرد: دلیل اینکه آنطور که باید و 
شاید از جنگ حمایت نمی شد، عملکردهای اقتصادی 
اش��تباه دولت میرحس��ین بوده زیرا دولت با کسری 

بودجه مواجه بود.

انتخابات و باز هم موسیقی زیرزمینی
پس از آنکه ماجرای دیدار انتخاباتی ساس��ی مانکن 
و علیشمس��ی )علی شمس( با س��تاد کروبی و برخی 
اظهارنظرها درباره تنظیم یک کلیپ انتخاباتی توسط این 
خواننده های زیرزمینی برای مهدی کروبی شنیده شد، 
تع��دادی از خوانندگان زیرزمینی رپ اخیرا مورد توجه 
ستاد میرحس��ین موسوی، دیگر کاندیدای اصلاح طلب 
قرار گرفته اند. بر همین اساس گفته می شود زهرا رهنورد 
در تازه ترین اظهارنظر خود گفته که نه تنها از موسیقی 
زیرزمین��ی بدش نمی آی��د که از آن ل��ذت هم می برد. 
این خبر را س��ایت امید 88 که مواضع حمایتی از شیخ 

اصلاحات دارد منتشر کرد.

مجلس پس از تعطیلات حاشیه ساز شد

  صندلی های 14 میلیون تومانی 

گروه سیاس�ی: منوچهر متکی، چین را بزرگ ترین شریک 
تجاری ایران در آسیا و سومین شریک تجاری ایران در دنیا 
دانست، ولی در عین حال تاکید کرد، روابط تجاری جمهوری 
اس��لامی ایران و جمهوری خلق چین نیاز به نوسازی دارد.  
وزیر امور خارجه که روز گذش��ته در سمینار همکاری های 
اقتصادی و تجاری ایران و چین در تهران س��خن می گفت، 
با اش��اره به پیش��ینه روابط تجاری دو کشور گفت: بحران 
بین المللی مالی در س��ال 2008 موج��ب ایجاد هرج ومرج 
اقتصادی و ضعف برخی س��اختارهای اقتصاد جهانی شده 
است. وی افزود: گسترش بحران در اقصی نقاط جهان و در 
خطر قرار گرفتن اقتصاد س��ایر کشورها از جمله شرق آسیا 
موجب طرح برخی ایده های جدید در س��طح جهانی شده 

ک��ه بیانگر انتقادات جدی به نظام مالی و اقتصاد بین الملل 
است. به اعتقاد متکی، در این میان سیاست های اقتصادی 
چین برای کنترل بحران مالی قابل توجه و تقدیر اس��ت و 
ایران نیز با حمایت از مواضع اصولی اعضای جامعه بین الملل 
بویژه پیش��نهادات سازنده چین برای تغییر در نظام اقتصاد 
بین المل��ل، آمادگی خود را ب��رای پایه ریزی این نظام اعلام 
می کن��د.  وزیر امور خارجه اظهار داش��ت: در دنیای حاضر، 
قدرت اقتصادی کشورها حرف اساسی را در تمامی معادلات 
منطق��ه ای و بین المللی می زند و در این میان نقش فعال و 

موثر چین ب��ه عنوان چهارمین اقتصاد برتر دنیا انکارناپذیر 
است. متکی گفت: موقعیت ایران در تولید و صادرات بخش 
قابل توجهی از نیازمندی انرژی جهانی از یک سو و شناسایی 
بازارهای ایران و مراکز صنعتی و روند رو به رش��د توس��عه 
اقتصادی، علمی و فناوری در تمام صحنه های علوم و فنون، 
ای��ران را به عنوان قدرت منطقه ای معرفی می کند.  رئیس 
دستگاه دیپلماسي ایران با اشاره به افزایش چشمگیر حجم 
مب��ادلات تجاری ایران و چین گف��ت: این مبادلات از 400 
میلیون دلار در س��ال 1994 به 29 میلیارد دلار در س��ال 

2008 رس��یده است که بر این اساس، روند روابط اقتصادی 
ایران و چین در س��ال های اخیر به طور متوسط سالانه 30 
تا 50 درصد رشد داشته است. وی خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر چین نخستین  شریک تجاری ایران در آسیا و سومین 
شریک تجاری ایران در دنیا به شمار می رود، اما با این وجود 
هنوز از تمام ظرفیت ها و استعدادهای دو کشور برای استفاده 
همه جانبه روابط بهره برداری نش��ده است. وزیر امور خارجه 
تصریح کرد: تجارت ایران با چین نیاز به نوس��ازی دارد که 
این مهم بدون کمک بخش های غیردولتی امکانپذیر نیست، 
ضم��ن اینکه چین ظرفیت های فراوانی دارد و می  تواند بازار 
خوبی برای تولیدات با کیفیت ایران باشد، این امر به شناخت 

و بازاریابی مناسب از سوی تجار ایرانی نیاز دارد. 

 وزیر امور خارجه تاکید کرد

 چین بزرگ ترین شریک تجاری ایران در آسیا

گروه سیاس�ی: در میان سکوت 
خبری دستگاه دیپلماسی ایالات 
متحده درباره س��فر دنیس راس، 
نماین��ده ویژه وزی��ر خارجه این 
کش��ور در ام��ور آس��یای غربی 
و خلی��ج فارس به منطق��ه، روز 
گذش��ته روزنامه صهیونیس��تي 
هاآرتص گزارشی از گفت وگوهای 
محرمان��ه او در ای��ن منطق��ه و 
نیز مواض��ع وی در قب��ال ایران 
منتش��ر کرد. هاآرت��ص در این 
گزارش به نقل از منابع سیاس��ی 
رژیم صهیونیس��تی آورده است: 
»مقام های صهیونیست چند روز 

قبل گزارشی طبقه بندی ش��ده درباره دیدار مقام های 
ارشد اروپایی و دنیس راس دریافت کرده اند که در آن 
به نقل از راس آمده اس��ت: آمریکا پاییز سال جاری و 
احتمالا ماه اکتبر )مهر و آبان( را برای نتیجه گیری درباره 

نخستین دور مذاکرات با ایران تعیین کرده است«.
 این روزنامه عبری زبان به سفر نماینده ویژه وزیر خارجه 
آمریکا به مصر، عربس��تان و چند کش��ور دیگر حوزه 
خلیج فارس در هفته گذشته اشاره می کند و می نویسد: 
»واشنگتن مقام های تل آویو را در جریان برنامه های خود 
در قبال ایران قرار نداده اس��ت و مقامات صهیونیست 

اطلاعات دست دومی را از طریق 
منابع اروپایی به دست آورده اند«؛ 
اطلاعاتی ک��ه به گفته یک مقام 
سیاس��ی رژیم صهیونیستی، بر 
مبنای آنها »آمریکا مایل به مذاکره 
با ایران در آینده نزدیک اس��ت و 
چارچوب زمانی چهار تا پنج ماهه 
را برای ای��ن گفت وگوها در نظر 
گرفته اس��ت«. بر اساس گزارش 
هاآرتص، این چارچوب زمانی قرار 
اس��ت به اکتبر 2009 ختم شود 
و واش��نگتن انتظار دارد در پایان 
این دوره زمانی به یک جمع بندی 
درباره تداوم گفت وگوها یا اتخاذ 
سیاس��ت های دیگر برسد.  هاآرتص در این باره به نقل 
از راس می نویسد: »چنانچه آمریکا در رویکرد ایران در 
قبال برنامه هسته ای این کشور تغییری مشاهده نکند، 
موضعی س��ختگیرانه تر در برابر تهران اتخاذ می کند«. 
این روزنامه صهیونیستي همچنین به نقل از یک منبع 
سیاسی آگاه در دولت تل آویو ادعا می کند: »با سرعتی 
که ایرانیان به فعالیت های خود ادامه می دهند، مشخص 
نیست که مذاکرات تا پاییز آغاز شود و چنانچه ایرانی ها 
به طفره رفتن ادامه دهند، لازم است استراتژی مذاکره 

تغییر کند«.

ایس�نا:  فرمانده نیروی مقاومت 
بس��یج گفت: آنچه در س��ه دهه  
گذش��ته انق��لاب م��ا را حف��ظ 
س��خت افزاری  ق��درت  ک��رده 
نبوده، بلکه قدرت نرم و سرمایه 
اجتماعی کش��ور بوده که در این 
عرصه ح��رف اول را  زده اس��ت.  
حجت الاسلام حس��ین طائب که 
در نخستین جشنواره فرهنگیان 
برگزیده  بسیجی سخن می گفت، 
اظهار ک��رد: حضرت ام��ام )ره( 
به عنوان معلم اول انقلاب اسلامی 
جامع��ه  ما را بیدار و قدرت نرم را 
تولید کردن��د که این قدرت نرم، 

قدرت های سخت افزاری استکبار را زیر سوال برد.
 وی در ادامه با اش��اره به پیشرفت های هسته  ای ایران 
گفت: زمانی که احساس شد دیگر انرژی های سوختی 
جوابگوی نی��از امروز و ف��ردای جامعه نیس��ت، وارد 
عرصه های فیزیک و فیزیک هس��ته ای شدیم و امروز 

چرخه  تولید انرژی هسته ای را تکمیل می کنیم.  
طائب با بیان اینکه »امروز بحمدالله با حاکمیت تفکر 
بسیجی آن جایی که لازم است کسب دانش می کنیم 
و ایران امروز جزو کش��ورهای پرتاب کنن��ده  ماهواره 
محسوب می ش��ود« ، س��رمایه اصلی در این زمینه را 

»هم��ان نیروی انس��انی مومن، 
متعهد و پرتلاش جامعه« دانست.  
فرمانده نیروی مقاومت بس��یج، 
همچنین با تاکید بر اینکه »مردم 
مومن و جهادگر سرمایه  اجتماعی 
اصل��ی انق��لاب ما در س��ه دهه  
گذش��ته بوده اند« ، اظهار کرد: ما 
باید این مقوله را برای دهه  چهارم 
به شکلی قوی تر و بانشاط تر آماده 
کنیم و این مس��ؤولیت بر عهده  

معلمان است. 
ب��ه گفت��ه طائب: »بس��یج 
فرهنگیان باید به عنوان بدنه  فعال 
ملت و پیشتاز فرهنگیان، نقش 
خ��ود را در تقویت قدرت نرم ایفا کند«.  وی همچنین 
تغییر در ساختار تعلیم و تربیت و احتیاج به نخبگان 
علمی در عرصه  پیشرفت و تربیت دانش آموزان هم تراز 
انقلاب اسلامی را در گروی بسیج فرهنگیان دانست که 

می تواند ایفای نقش کند. 
فرمانده نیروی مقاومت بس��یج در پایان گفت: در 
نظامی که تعلیم و تربیت نقش وی��ژه ای دارد، قدرت 
نرم هم حرف اول را می زند. قیام به قسط در نظام الهی 
مبتنی بر تولید قدرت نرم است و نقش معلم در بسط 

و گسترش این قدرت، نقشی الهی است.  

 هاآرتص به نقل از دنیس راس خبر داد

دور اول گفت وگوی ایران � آمریکا در 5 ماه آینده

انقلاب را قدرت نرم حفظ کرده است

 واکنش گسترده مراجع تقلید
 به سریال موهن کویتی

جمعی از علما و مراجع عظام تقلید،ساخت سریال 
»الاس��باط« و چهره پ��ردازی پیامبر اک��رم)ص( و ائمه 
اطهار)ع( را در کش��ور کویت محکوم کرده و آن را حرام 
دانستند. آیت الله العظمي مکارم شیرازی با اشاره به تهیه 
و س��اخت فیلم الاسباط از سوی یک کارگردان کویتی، 
آن را حرام و مخالف مصالح اس��لام دانست.  وی با »ضد 
شیعی« خواندن این سریال، هدف از پخش آن را بی گناه 
جلوه دادن معاویه و یزید دانست که بر خلاف تمام مدارک 
تاریخی و مخالف اجماع علمای شیعه است. آیت الله مکارم 
افزود: بعید نیس��ت هدف از ساخت این مجموعه، ایجاد 
اختلاف بین ش��یعه و اهل س��نت و درگیری میان آنها 
و بهره برداری دش��منان اس��لام باش��د. آیت الله العظمي 
نوری همدانی نی��ز در این زمینه، فیلم کویتی را حرام و 
تصریح کرد: امروز کینه و عداوت دشمنان اسلام و استکبار 
جهانی و دنیای صهیونیستی، سخت به غلیان آمده و به 
دست و پا افتاده اند و دست اندرکار نقشه هایی علیه اسلام 
و مسلمانان شده اند. این مرجع تقلید شیعیان افزود: درباره 
ساخت سریال تلویزیونی کویتی لازم است همه مسلمانان 
از تکرار جریان امثال سلمان رشدی ها جلوگیری کنند. 
آیت الله العظمي صافی گلپایگانی نیز با تایید تحریم سریال 
الاسباط اظهار داشت: خداوند متعال همه را از شرور و فتن 
آخرالزمان محافظت فرماید.  همچنین آیت الله العظمي 
سبحانی خواستار ممانعت از پخش سریال مذکور شد. 
وی تصریح کرد: اکنون باید کوشش شود که از نمایش 
آن جلوگیری به عمل آید و بی شک تهیه کنندگان این 
فیلم حسن نیت به خاندان رسالت ندارند. شایسته است 
مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی در این باره اقدام 
کند که مبادا مایه گسترش اختلاف شود. گفتنی است در 
این سریال تلویزیونی، هنرپیشگان عرب برای نخستین بار 
نقش ن��وادگان پیامب��ر )ص(، ام��ام حس��ن)ع( و امام 
حسین)ع( را بازی خواهند کرد. همچنین نقش هایی برای 
معاویه و یزید در این سریال طراحی شده است.  محمد 
العن��زی، تولیدکننده کویتی این س��ریال هدف خود را 
»اصل فرض حسن نیت میان صحابه و وجود توطئه یهود 
در ورای اختلافات آنان« عنوان کرده است. 3 میلیون دلار 
برای این کار در نظر گرفته ش��ده و برای فیلمبرداری از 
دوربین های سینمایی استفاده خواهد شد. این سریال را 
ناصر جلیلی صحنه پردازی کرده است و قرار است در ماه 
رمضان آینده به نمایش گذاشته شود. چهره پردازی ائمه 
معصومین )ع( بر اساس فتوای همه مراجع عظام تقلید 

شیعه »حرام« است. 

ایتالیا به دنبال نزدیک کردن
 ایران و آمریکا

وطن امروز: وزیر خارجه ایتالیا تاکید کرد، ایالات متحده 
آمریکا مایل اس��ت از ایران نیز برای شرکت در نشست 
وزیران خارجه هش��ت کش��ور صنعتی جه��ان درباره 
افغانستان دعوت ش��ود.  فرانکو فراتینی در کنفرانسی 
مطبوعاتی در رم گفت: هیلاری کلینتون برای حضور 
ایران در نشست آتی مربوط به افغانستان در ایتالیا نظر 
مثبت��ی دارد. وی همچنین به خبرنگاران گفت، هدف 
ایتالیا، نشاندن وزیران خارجه ایران و آمریکا برسر یک 
میز است.  کنفرانس بررسی مسائل افغانستان قرار است 
ماه آینده میلادی در حاش��یه نشست گروه جی-8 در 

ایتالیا برگزارشود. 

 نتانیاهو: ایران هسته ای
 اعراب را علیه اسرائیل متحد می کند

وطن امروز: نخست وزیر رژیم صهیونیستی گفت: اگر 
ایران تبدیل به یک قدرت هس��ته ای ش��ود، اعراب را 
با خود علیه تل آویو متحد می کند. بنیامین نتانیاهو 
که در جمع گروهی از خبرنگاران روس زبان س��خن 
می گفت، اضافه کرد، ایران خواستار محو اسرائیل است 
و در صورتی که تبدیل به یک قدرت هسته ای شود، 
»به کش��ورهای عرب اجازه نخواهد داد روابطشان را 
با اسرائیل عادی کنند«. در همین حال، یک روزنامه 
صهیونیستی در گزارشي نوشت، نخست وزیر این رژیم 
در دیداره��اي این هفته خود با رئیس جمهور مصر و 
پادشاه اردن از آنها خواهد خواست براي مقابله با ایران 

با این رژیم همکاري کنند. 

 نیروهای مسلح ایران
 غافلگیر نخواهند شد

وطن ام�روز: رئیس  س��تادکل نیروهای مس��لح گفت: 
نیروهای مس��لح جمهوری اسلامی ایران نشان داده اند، 
غافلگیر نخواهند ش��د.  سردار سرلشکر بسیجی دکتر 
سیدحس��ن فیروزآبادی در جمع تعدادی از مسؤولان  
فرهنگی قرارگاه مرکزی حضرت خاتم الانبیاء)ص( اظهار 
کرد: س��ازوکارهای مدیریتی در بخش های عملیاتی به 
گونه ای اس��ت که نیروهای مسلح ما از هوشیاری کافی 
در براب��ر تحرکات نیروهای بیگانه و دش��منان انقلاب 
اسلامی برخوردارند.  این عضو شورای عالی امنیت ملی، 
با بیان اینکه »ارتش و سپاه کشور ایران اسلامی از اشراف 
اطلاعاتی بالای��ی برخوردارند« انگیزه خدمتی و دفاعی 

نیروهای مسلح کشور را در حد عالی توصیف کرد. 

جهش  بزرگ در علوم پزشکي سپاه
وطن امروز: فرمانده کل س��پاه پاسداران گفت: همه 
بسترهاي لازم براي جهش هاي بزرگ در بخش علوم 
پزش��کي سپاه اکنون فراهم شده است و تا یکي- دو 
س��ال دیگر شاهد پیشرفت هاي چشمگیري در این 
عرصه خواهیم بود. سردار سرلشکر محمدعلي جعفري 
در آیین افتتاح پژوهشگاه علوم پزشکي و نیز چند بخش 
مختلف بیمارستاني و درماني از مجموعه دانشگاه علوم 
پزش��کي و بیمارس��تان حضرت بقیهًْ الله الاعظم )عج(، 
پش��تیباني و حمایت و نیز ایجاد بسترهاي لازم براي 
توسعه فعالیت هاي بخش بهداش��ت،  درمان و آموزش 
پزش��کي را از وظای��ف مهم فرماندهان س��پاه خواند و 
تصریح کرد: فرصت بسیار خوبي براي خدمت به دست 
آورده ایم که باید بیشترین بهره برداري را از این فرصت 
داشته باشیم و باید نش��ان دهیم این مجموعه از نظر 

کیفیت کار منحصر به فرد و نمونه است. 
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